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„Kedysi som osobnosť kardinála Korca charakterizoval
ako legendu Slovenska. On však bol ešte niečo viac. Bol
legenda Európy a sveta“

infovojna.bz/article/video-fico-na-konferencii-o-kardinalovi-korcovi-kedysi-som-osobnost-kardinala-korca-
charakterizoval-ako-legendu-slovenska-on-vsak-bol-este-nieco-viac-bol-legenda-europy-a-sveta

Podle předsedy vlády SR Roberta Fica byl Ján Chryzostom kardinál
Korec slovenskou legendou, která překročila národní rámec.
V pondělí byla v Nitře mezinárodní odborná konference, která se
věnovala životu a dílu kardinála Korce. Jak v úvodu akce konstatoval
nitranský biskup Vilém Judák, Jan Chryzostom Korec je symbolem
nepokořené pravdy, katolické víry a křesťanské lásky.

„Dnes se stal duchovní autoritou. Je pro nás výzvou, abychom se
nepokřivili a kráčeli přímou cestou. Jeho odkaz vyzařuje ve tmě
nihilismu, materialismu a někdy i beznaděje. Tento odkaz je plný
činorodé energie zaměřené na duchovní povznesení člověka. Je
slovenský i všelidský,“ uvedl Judák.

Podle premiéra Roberta Fica byl kardinál Korec slovenskou legendou,
která překročila národní rámec.

„Miloval nade vše svou církev, lidi a svou vlast. Otec kardinál
odpouštěl. Nikdy nepožadoval revanš za to, co se stalo jemu a
mnoha jiným představitelům katolické církve v období do roku
1989. Říkal, že nemůžeme myslet na pomstu, ale na změnu,“ řekl o
Janu Chryzostomu Korci premiér.

„Jeho život charakterizuje autentická láska vůči Bohu, vůči lidem i
vůči slovenské vlasti. Měl otcovskou autoritu a každý, včetně mě,
ji respektoval. Navzdory jistým politickým odlišnostem jsme uměli
najít společnou řeč. Jeho láska k lidem se neřídila jejich sociálním
statusem, uměl si povídat s každým, jako rovnocenná bytost.

https://www.infovojna.bz/article/video-fico-na-konferencii-o-kardinalovi-korcovi-kedysi-som-osobnost-kardinala-korca-charakterizoval-ako-legendu-slovenska-on-vsak-bol-este-nieco-viac-bol-legenda-europy-a-sveta
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Později se vyjádří ke svému dělnickému období života
následovně: „Kdybych nedělal jako dělník mezi dělníky už přes
dvacet let, ani bych nevěřil, jak tvrdý život má většina lidí. Jak rád
bych jim promlouval jako kněz od oltáře! Kolik věcí bych chápal!“

Kardinál byl muž autentického křesťanského života, byl celé roky
denně mezi lidmi, kterými jiní často pohrdali. Je paradoxem doby,
že navzdory nastoupení do služeb církve se nakonec obloukem
vrátil mezi lidi a do prostředí, ze kterého vzešel, mezi dělníky.

Nikdy nezapomenu na jeho upřímná slova, která mi tak často
opakoval: Nezapomínejte na Slovensko! Nezapomínejte na
Slovensko, ať se kolem nás děje cokoliv!

Kdysi jsem osobnost kardinála Korce charakterizoval jako
legendu Slovenska. On však byl ještě něco víc. Byl legenda
Evropy a světa, byl to muž, při kterém abstraktní termín svatost
dostával konkrétní, velmi lidskou podobu.“

Více ve videu:

Jak připomnělo Nitranské biskupství, Jan Chryzostom Korec se narodil
22. ledna 1924 v Bošanech, 15. září 1939 vstoupil v Ružomberku do
řehole jezuitů. Po likvidaci řeholí a klášterů v roce 1950 byl spolu s
řeholními spolubratry internován. Ve stejném roce byl 1. října tajně
vysvěcen v Rožňavě za kněze. Jako sedmadvacetiletý byl 24. srpna
1951 tajně vysvěcen za biskupa.

Biskupskou službu nemohl vykonávat veřejně, proto pracoval jako
dělník. Později byl 21. května odsouzen jako vlastizradce a pro
náboženskou činnost odsouzen k 12 letům vězení. Z vězení se vrátil
21. února 1968 s podlomeným zdravím.
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Po změně společenského systému po roce 1989 se 7. ledna 1990 stal
rektorem Kněžského semináře sv. Cyrila a Metoděje v Bratislavě.
„Významným okamžikem jeho života se stal 6. únor 1990, kdy byl
jmenován nitranským diecézním biskupem. Zemřel v Nitře 24. října
2015,“ připomnělo Nitranské biskupství.

 
Zdroj: postoj.sk / YouTube / InfoVojna

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, dle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Milan Mašcuch2024-01-23 18:26:21
Pane Fico, dobře.

Milan Mašcuch2024-01-23 18:27:32
Když si podle mě zasloužíte kritiku budu kritizovat, ale teď -
dobře.

https://www.postoj.sk/145696/na-konferencii-o-kardinalovi-korcovi-v-nitre-vystupil-aj-premier-robert-fico
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Chu Yo2024-01-23 18:34:44

K doplnění. Pan Korec byl samozřejmě i jezuitskou (IHS)
legendou. Minutáž od 43:15

www.rtvs.sk

Pochvalné ódy na Bergoglia.

hnonline.sk

https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/13982/446099#2599
https://hnonline.sk/slovensko/524744-kardinal-korec-je-rad-ze-novym-papezom-je-jezuita
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Vejce Bolito2024-01-23 18:52:25
čekal jsem že to napíše Já Clovek, ale asi si ho předjel :)

Chu Yo2024-01-23 19:28:35

Nemůžu si pomoci. Mám slabost na tyto všelijaké,
"dobročinné" spolky. Ať už jezuity, nebo zednáře a pod.

Watch Video At: https://youtu.be/IR8cUaPf4vA

https://youtu.be/IR8cUaPf4vA
https://www.lumendelumine.cz/uploads/images/FRANCISCUS/Coin-image.jpg
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